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Participating Merchant Application Form 參與商家申請表 

 

Name of merchant 商戶名稱:___________________________________________ 

HST# (optional)   _________________________________________ 

Nature of business: Restaurant, Grocery, General retail, Health Care, Travel 

商戶性質：  餐廳，超市，零售商，健康護理，旅行社 

Address (participating locations): 參與店鋪地址 

  

  

  

Website: 网站 _________________________________________________________________ 

 

Contact information: 聯繫方式 

Name 姓名 Tel 电话 Email 郵箱 

 

Date to participate 參與日期: ___________________________________________________________ 

Gift offered (Optional) 捐贈禮物 (自愿)   

1: Nature 名稱:____________________  Value 價值:___________________ Unit 数量:__________________ 

    

2: Nature 名稱:____________________  Value 價值:___________________ Unit 数量:__________________ 

 

 

      SUPPORT OUR BUSINESS COMMUNITIES                        支持華商 
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Other Remarks 其他說明: 

 

__________________________________________________________________________________________ 

 

Term and Conditions for participating merchants: 具體參與條款與須知 

• Participating merchants agree to hand out one official lucky draw ticket and retain the filled in ticket stub. 

參與商户同意發放一張官方抽獎券並保留已填寫的票根 

•  Any of your customers who spend $30.00 or more before taxes per visit per day and complete the lucky 

draw stub parts are qualified to enter the draw. 

每天消費稅前$ 30.00 或以上的顧客有資格獲得抽獎券一張，顧客可以通過抽獎卷參與抽 

• Participating merchants shall pick up and drop off all used (with filled in stubs) and unused lucky draw 

tickets to CGTCBA. 商戶須負責將所有已使用或未使用過的抽獎券提供交還給大會 

• All participating merchants are encouraged to donate one or more gifts with retail value total not less than 

$200 each.  大會鼓勵參加商戶自願提供禮品作為抽獎用。每份捐贈禮品不低於零售價$ 200.00. 

• All gifts offered shall not require any further purchase or limit number of coupons at time of redemption. 

商户捐赠的所有禮物/贈卷顾客在兌換時均無需再購買消费或限制贈券兌換數量。 

• CGTCBA will list the participating merchant and their contributed gift items on the website. 

大會將定時在網站上列出參與的商家及其捐贈的禮品贈卷。 

• CGTCBA reserve its right to finalize any posting on its website during the campaign period from February 14 

to March 31, 2020.  

在 2020 年 2 月 14 日至 3 月 31 日活動期間，大會保留在其網站上發布任何內容的權利 

• Participating merchants and their related parties are not qualified to receive any prizes from the winning 

draws if such draws are drawn on the tickets of which it distributed.  

參與的商户及其關聯方不能参加此项活动或獲得任何獎品。 

• CGTCBA shall have all the image rights of all the participants and winners.  

大會將擁有所有參賽者及獲獎者的全部形象權 

 

 

 

_____________________________________  ______________________________________ 

CGTCBA: 大多市華商總會      參與商戶簽名 

 

日期_____________姓名:______________  日期:_______________姓名:______________ 

   


